
 

 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 

Dato  Tidspunkt Sted  

 26. august 2021 17.30 Personalerummet 

Afbud: Sarah REFERAT 

 Dagsorden Kommentar til dagsordenpunktet 

1. Valg af mødeleder og nyhedsbrevskribent Jacob 

2. Godkendelse af dagsorden og referat (10 

min.) Zanne 

Godkendt 

3. 

 

 

Meddelelser: (20 min) 

Formand 

Ledelse 

Medarbejdere 

Elevrådet 

Andre 

Orientering om nyansættelser, nyt personalerum og nyt 

bibliotek 

4. 

B 

Frihedsgrader og yderligere midler til bl.a. 

fagligt løft i folkeskolerne Per 

Regeringen har indgået aftalen om ”Frihedsgrader og 

yderligere midler til bl.a. fagligt løft i folkeskolerne. 

 

Aftalen giver bl.a. mulighed for kommunen/den enkelte 

skole at konvertere understøttende undervisningstimer 

til tovoksentimer. Aftalen omhandler også elevplaner 

og kvalitetsrapporten. 

 

Helt overordnet har Institutions- og Skoleudvalget samt 

Økonomiudvalget indstillet til Byrådet, at skolerne – 

skolebestyrelsen og skolelederen – afgør, hvordan 

udmøntningen af aftalen skal være i praksis på den 

enkelte skole.  

 

Den 15. juni indstillede Økonomiudvalget – på 

baggrund af en indstilling fra Institutions og 

Skoleudvalget, at der lokalt skal tages stilling til om der 

arbejdes med elevplaner i 2021-22 og at 

kvalitetsrapporten ikke skal udarbejds i 2021-22.  

 

Byrådet behandler indstillingen på mødet den 22. juni. 

 

Der skal træffes beslutning om: 

 

1. Skal der arbejdes med elevplaner i skoleåret 

21/22? 



 

 

2. Skal vi konvertere understøttende undervisning 

til tovoksentimer? I så fald: på hvilke årgange 

og hvor mange? 

 

 

Skolebestyrelsen beslutter, at der fortsat skal arbejdes 

med elevplaner. 

Skolebestyrelsen beslutter, at de enkelte teams kan 

afgøre, om de ønsker at konvertere understøttende 

undervisning til tovoksentimer. 

5. 

O 

Status på coronaområdet (15 min.)  Per Status på de seneste retningslinjer samt redegørelse for 

hvorledes skoledagen ser ud på den baggrund.  

Skærpet opmærksomhed på, at det kun er børn, der er 

fyldt 12 år, der må testes. 

6. 

B 

Fødevareemballage i kantinen. Per Grundet markant forøgede afgifter på plastikemballage, 

er de nuværende priser på mad, der kræver 

plastikemballage, ikke overskudsgivende. På den 

baggrund skal der træffes beslutning om brugen af  

plastikemballage og prisnivau generelt. 

Skolebestyrelsen beslutter, at der skal betales for 

bestik. 

7. 

B 

 

Elevrådskonto. Rikke Rikke ønsker at elevrådet får tildelt økonomiske 

midler, det kan råde over selvstændigt.  

Punktet udsættes til d. 20/9 

8. 

O 

Budgetopfølgning. Per Punktet udsættes til d. 20/9 

9. 

B 

 

Suppleringsvalg. Per Tina ønsker at træde ud af bestyrelsen, da familien 

flytter fra kommunen. Derfor skal vi gennemføre et 

suppleringsvalg primo næste skoleår. Per redegører for 

de formelle forhold, og der ønskes endvidere en 

drøftelse af, hvordan vi sikrer bredt kendskab til valget 

og ikke mindst, hvordan vi sikrer kandidater. 

 

Zanne ønsker at træde ud af bestyrelsen. 

Kristian ønsker at træde ud af bestyrelsen. 

 

Bestyrelsen skal derfor bruge: 

To bestyrelserepræsentanter 

En suppleant 

 

10. 

B 

Mødeplan. Zanne 26.08.2021 
20.09.2021 
27.10.2021 
30.11.2021 
27.01.2022 
07.03.2022 
27.04.2022 
24.05.2022 
20.06.2022 



 

 

 

Zanne G. Poulsen, formand 

 

 

11. 

O 

 

Nyhedsbrev/kommunikation (10 min.) 

Zanne 

 

12. 

D 

Evt. Punkter til kommende skolebestyrelsesmøde: 

Styrkelse af forældresamarbejde 

Brugen af iPads  

 


